
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt.

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen. 

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat élan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Jan Jambon, 
lijsttrekker Vlaams Parlement

Bart De Wever, 
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Federale verkiezingen op 9 juni 2024

DARYA SAFAI: 3de plaats Kamer

Mobiliteit: graag de juiste cijfers gebruiken!
Mobiliteit is in Wemmel 
– en in onze buurgemeen-
ten – een delicaat thema. 
Eerder schreven we al dat 
het Wemmelse mobili-
teitsplan niet perfect was 
en op termijn ver� jnd zou 
worden waar nodig.

Na inspraak van buurt-
bewoners werden al aan-
passingen gedaan. De 
meeste bewoners van de 
straten waar een knip werd 
ingevoerd zijn tevreden 
dat de rust in hun straat is 
weergekeerd.

Mobiliteitsplan afvoeren? 
En wat dan?
In een pamflet zegt IC 
dat het volledig achter de 
doelstellingen staat die 
LB-Wemmel uitwerkte. 

Na een voorbereidend werk 
van twee jaar zonder ook 
maar één keer tegen te 
stemmen,  wil het nu het 
volledige mobiliteitsplan 
afvoeren. Ze staan nochtans 
achter de uitgeschreven 
doelstellingen. Afvoeren, 
en wat dan? Ze stellen zelf 
geen oplossingen voor. 
Bij de bevraging stemden 
636 deelnemers tegen. Dat 
is slechts 3,6 procent van 
de inwoners, en geen 75 
procent!  

Foutieve cijfers
In een interview op RINGtv 
verklaarde schepen Mertens 
dat door het plaatsen van 
betonblokken aan de Markt 
onze inwoners een halve 
kilometer moeten omrijden 
om in de Robbrechtsstraat 

te geraken. Dat lijkt ons 
overdreven. Daarom deden 
we de test. We deden de 
meting via RouteYou en de 
afstand van de Faymon-
villerotonde tot aan de hoek 
Zyp/Bosch bedraagt volgens 
RouteYou 2,050 kilometer 
via de Markt en 2,080 meter 
via Dries. Dat is een verschil 
van 30 meter. Niet van een 
halve kilometer! De cijfers 
van IC zijn niet juist. Het is 
duidelijk dat de verkiezings-
koorts oplaait.

Beste Wemmelaar

Het belooft een uitdagend jaar te 
worden. Op 9 juni vinden de 
Europese, federale en regionale 
verkiezingen plaats en op 13 
oktober kiezen we de provincie-, 
gemeente- en OCMW-raad. In dit 
huis-aan-huisblad kan u kennis 
maken met Darya Safai, onze 
Wemmelse afvaardiging voor de 
Kamer. 

Zoals u in ons vorig blad kon lezen, 
stonden we met onze babbeltent 
bijna elke eerste zondag van de 
maand aan de markt. De weergo-
den waren ons jammer genoeg niet 
altijd even goed gezind, maar onze 
babbeltenten waren een groot suc-
ces. Veel Wemmelaars vonden de 
weg ernaartoe. Bedankt daarvoor!  

De volgende maanden blijven we 
ons inzetten om u en alle Wemme-
laars te vertegenwoordigen in de 
gemeenteraad en de OCMW-raad. 
Heeft u, of iemand uit uw familie 
of vriendenkring, zin om met onze 
ploeg aan de kar te trekken, aarzel 
dan niet om ons te contacteren via 
wemmel@n-va.be. U bent van 
harte welkom! 

Veel leesplezier en tot binnenkort.

Jan Dauchy
Ondervoorzitter

Darya (°1975) is tandarts, vrouwenrech-
tenactiviste en politica. Ze is gehuwd, 
mama van twee kinderen en woont in 
Wemmel. In 2019 werd ze verkozen als 
volksvertegenwoordiger in de Kamer. 

Verder in dit blad 
volgt een interview 
en de voorstelling 
van haar boek 
‘Van de cel naar 
de Kamer’.

Wemmel
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Darya, hoe ben je als Iraanse in Wemmel terechtgekomen?

Darya: “Ik groeide op in het Iran van de ayatollahs met geen enkel uitzicht op vrijheid en 
gelijkwaardigheid. Ik koos, samen met mijn man en vele andere studenten, voor het verzet 
tegen de religieuze dictatuur. Die protesten werden echter onderdrukt en ik belandde in 
de gevangenis. Toen ik na een zware periode in afwachting van mijn proces voorlopig 
vrijkwam, zat er maar één ding op: vluchten naar het buitenland. Zo belandde ik in 2000 
samen met mijn man in België. Op korte tijd leerde ik Nederlands en Frans en studeer-
de ik (opnieuw) af als tandarts aan de Vrije Universiteit Brussel. Gedurende de jaren die 
daarop volgden, bouwde ik samen met mijn man bloeiende tandartsenpraktijken uit in 
Brussel en Antwerpen. Daarnaast zette ik mij met hart en ziel in voor vrouwenrechten 
wereldwijd.” 

En daarvoor werd je gehuldigd.

Darya: “In 2016 werd ik in de Belgische Senaat door de Vrouwenraad gehuldigd als 
Vredesvrouw en was ik laureate van de Ebbenhouten Spoor 2016 van de N-VA voor 
verdienstelijke nieuwe Vlaming.”

Wanneer besloot je om in de politiek te gaan?

Darya: “In januari 2018 besliste ik om mijn strijd voor vrouwenrechten, gelijkheid, 
integratie en een mooie samenleving verder te zetten in de politiek.”

Wat betekent leven in Vlaanderen voor jou?

Darya: “Leven in Vlaanderen betekent voor mij niet alleen genieten van de rechten en de 
mogelijkheden die je hier krijgt. Je hebt als nieuwkomer ook de plicht om de samenleving 
sterker te maken, samen met de mensen die hier geboren zijn. Integratie is voor mij 
een noodzaak voor nieuwkomers om van migratie een positief verhaal te maken en te 
evolueren tot succesvolle medeburgers van dit land.”

Wat kan de oplossing zijn voor onze problemen en uitdagingen?

Darya: “Ik geloof dat de Vlaamse identiteit op veel van onze uitdagingen en problemen in 
de samenleving een antwoord kan bieden. We moeten onze gemeenschappelijke punten 
zoals taal, cultuur, onze waarden, normen en manier van leven, in de verf zetten. En dat 
moeten we doorgeven aan de nieuwkomers en aan ons nageslacht. Zo hoort iedereen erbij, 
in een harmonieuze, hechte samenleving in plaats van verschillende defecte multiculturele 
eilandjes naast elkaar.”

Welke thema’s heb je de voorbije jaren behartigd en zou je graag verder afwerken?

Darya: “Asiel en migratie, defensie en buitenlandse zaken. In een wereld die snel 
verandert, worden wij geconfronteerd met externe vijanden die een bedreiging vormen 
voor onze westerse beschaving. Daarom wil ik mijn werk in bovenstaande commissies 
verderzetten en bracht ik vorige maand een nieuw boek uit.”

Hoe ontspan je na een zware werkdag?

Darya: “In mijn vrije tijd geniet ik ervan om te gaan lopen met mijn haren los in de wind, 
iets wat vroeger onmogelijk was. Voor mij zal vrijheid nooit vanzelfsprekend zijn.”
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De weg van 

Darya 
Safai

Van de cel naar de Kamer 
In maart bracht Darya haar derde boek uit ‘Van de cel naar de Kamer’. Eerder publiceerde ze ‘Lopen tegen de 
wind’ (2015) en ‘Plots mocht ik niet meer lachen’ (2018). 

Darya geeft een inkijk in bepaalde levenservaringen, maar concentreert zich vooral op de laatste vijf jaar 
waarin ze de eer had om als volksvertegenwoordiger te zetelen in het parlement. Verder beschrijft ze hoe de 
politieke en culturele ontwikkelingen in West-Europa verweven zijn met haar eigen verleden in de Islamiti-
sche Republiek van Iran. Omdat ze hier alles kreeg om eindelijk als volwaardig mens door het leven te gaan, 
beschouwt ze het als haar plicht om iets terug te doen. Ze is iedereen die haar ooit geholpen, gesteund of 
iets geleerd heeft, ontzettend dankbaar. Te veel namen om op te noemen, en daarom draagt ze haar boek op 
aan alle Vlamingen. 

U kan het boek, mét prachtig voorwoord van professor Mark Elchardus, bestellen via wemmel@n-va.be of 
kopen in de betere boekhandel. Veel leesplezier!

www.n-va.be/wemmel N-VA Wemmelwemmel@n-va.be



Thuistaal ≠ schooltaal 
Zowel in het Nederlandstalige als in het Franstalige onder-
wijs, en zeker in de Vlaamse Rand, staan leerkrachten 
alsmaar meer onder druk omdat bij veel leerlingen de thuis-
taal niet de schooltaal is.

In Wemmel krijgen de Nederlandstalige scholen financiële 
steun om kinderen te helpen wiens thuistaal niet de schooltaal 
is. Dankzij die steun kunnen ze eventuele leerachterstand 
bijwerken.

Het Franstalige onderwijs in Wemmel krijgt die steun niet. 
IC stelde daarover een vraag op de gemeenteraad. Vanuit hun 
standpunt een terechte vraag ...

Maar … om in Wemmel in de Franstalige school ingeschreven te kunnen worden, moet men in één van 
de zes faciliteitengemeenten van de Vlaamse Rand wonen én moet de thuistaal Frans zijn. Dat de thuistaal 
het Frans is, dienen de ouders op eer te bevestigen. Door dat te bevestigen zeggen ze dat de thuistaal 
dezelfde is als de schooltaal (Frans in dit geval). En dan is er geen reden om ondersteuning te krijgen 
van de Vlaamse Gemeenschap.

De gedetailleerde uitleg hoort u in het audioverslag van de 
gemeenteraad van 25 januari 2024 vanaf de 49ste minuut. 

Beluister 
hier de 

gemeenteraad

Tijdens onze buurtbabbels 
ontvingen we heel wat 

Wemmelaars in ons gele tentje.

Onze voorzitter met twee sterke dames 
(Darya Safai en Nadia Sminate) op 
onze nieuwjaarsreceptie.

N-VA 

Wemmel 

in actie 
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